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2015 年 6 月英语六级作文解析 

兰州新东方 蒲海燕 

Directions: For this part, you are allowed 30 to write an essay by saying “Knowledge is a 

treasure, but practice is the key to it.”You should give your view and write at least 

150 words but no more 200 words. 

本次六级作文延续了2013年12月和2014年6月的谚语警句作文，

此类话题的作文我们在强化班反复给大家练习过，只要按照课堂所讲

的思路，写作拿高分对同学们还是易如反掌。以下我就此次写作第一

套作文给大家做如下分析： 

Direction 中给出的谚语意思是“知识是一种财富，但是实践才是

关键”，换句话说“学习理论知识很重要，但最终要付诸实践”。文章

同样分三段去写，第一段引入谚语并对谚语用自己的话作简单的解释，

然后写出谚语背后的深层含义。第二段仍然是论据，用恰当的手段来

论证谚语的正确性，课堂上给大家讲了几种方法，其中原因分析，利

弊分析，影响或举例，举例最适合这个话题，当然仁者见仁，智者见

智，同学们也可以用其他手段，只要能够自圆其说就好。以下范文选

用举例的方法论证谚语：很多学生在学校具备很扎实的理论知识，但

当踏进社会面对具体工作时却不能很好将所学知识运用到工作中。同

学们看字数若不够可适当再举一例。第三段还是老生常谈，“总结建

议”，当然就这个话题我们自然是要有更多的实践积累而不是一味的

追求理论知识。以下范围仅供参考： 

It is universally acknowledged to us all that knowledge is a treasure, 
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but practice is the key to it, which means learning a great deal of 

knowledge is absolutely right, but eventually it should be used in 

practical work. This saying aims at informing us of a truth that we should 

put what we have leaned into practice to examine whether it is right or 

not, which is our final goal. 

There are numerous examples that can account for this proverb. 

Taking students for an instance, some students who are expert in their 

majors tend out to be incapable duo to the fact that they only learn a set of 

theory from their books but never use it, these students may be 

considered A and superior than others, however when they step into the 

society, they are surprised to find that they cannot do very well with what 

they obtained in school owing to their lack of experience accumulation. 

What is conveyed in this saying is both meaningful and realistic, so 

what we should bear in our mind is that the final purpose of our learning 

is not the pure theory but the practice, just as a proverb goes “practice is 

only way to testing truth.” 


